
\Z RAZPRAVE NA SKUPŠČINI ZS

Delegatske baze ne
smemo zanemariti

Delegatska baza )e najbolj pristen odraz razmer v družbi, pomeni
povratno informacijo o delovanju in učinkovitosti sistema. To so
besede Fedorja Tominška, predsednika kluba samoupravljalcev

' naše občine. Izmenjava izkušen) je temeljna oblika delovanja kluba.
Ta pa sama sebi ni namen, pač pa je njena vrednost v vzgoji novih,
boljših samoupravljalcev. Vsekakor je vsem jasno, da je treba napra-
viti korak naprej za odpravo ovir na poti hitrejšega in boljšega
razvoja. Zato bi bilo treba bolj pozorno prisluhniti temu, kar je slišati
na okroglih mizah v okviru kluba. še zlasti pa pripomba, ki zadevajo
delovanje nekaterih struktur in normativno urejenost samouprav-
nega socialističnega sistema.

Rudi Matajdl se je v imenu odbora proizvajalcev in predelovalcev
kovin, torej občinskih kovinarjev, zavzel za boljše nagrajevanje ino-
vatorjev, za ustreznejšo reševanje stanovanjske problematike; v
okviru tega odbor predlaga republiškemu svetu Zveze sindikatov
Slovenije sklic problemske konference, ki naj bi se je udeležili vsi
družbeni dejavnik neposredno odgovorni za to področje, za boljšo
informiranost delavcev glede perspektivnih rešitev v prihodnosti in
za več usmeritev glede možnosti združevanja dela in sredstev v
prihodnosti.

To sta le dva od razpravljalcev. Resnici na Ijubo pa razprava ni bila
zelo pestra, saj so v občinskem sindikalnem svetu že septembra
izdelali predlog poročila in programa za prihodnje obdobje ter tako
osnovnim organizacijam zagotovili dovolj časa za razmišljanje o
dokumentih. Stevilne pripombe in predloge iz sindikalne baze pa so
upoštevali in jih že vnesli v dokumente, ki so bili na skupščini dani v
razpravo in predlagani za sprejem.
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